
Styrelsemöte Haga BGK 2016-10-09

Plats: Platensgatan hemma hos Sven
Närvarande: Sven Bergström, Christian Olsson, Niclas Nobrant (telefon), Mikael Poduschkin
Frånvarande: Leif Tjernström, Daniel Johansson, Patrik Wass

1. Mötet öppnas 
Sven öppnar mötet.

2. Lindöområdet
Sven har varit i kontakt med Jonas Silvervik angående området ute på Lindö, han är chef för den 
tidigare kontaktpersonen i kommun.
Restaurangen och toan ska rivas under hösten. En temporär toa och dush vagn ska sättas upp.
Kommunen blev informerade att Haga BGKs el-ledning samt telefonledning går via restaurangen, 
vilket kommunen skulle anpassa sig för. Det är oklart om det kommer byggas upp någonting nytt i 
snar framtid. Inget är sagt om flytt av banor, men det är garanterat att inget händer under 
kommande år 2017.

3. Kassa
Ekonomin ser ut att hamna på liknande nivå som förra året, för nuvarande är det ~94 000 kr i kassan. Det 
finns inga fakturor att betala. 
Majoriteten av inkomsterna har kommit från pensionärer. Haga ska vara glada att PRO tävlingen 
gick ute i Lindö. En tävling som även ska gå ute i Lindö nästa år, ty motiveringen att det ska gynna en 
ideel förening.

Ekonomin ser därmed relativt ljus ut, har kunnat hålla balans i ekonomin ty årets renoveringskostnader.

4. Banorna
Styrelsen ligger lågt angående beslut om banrenovering, avvaktar vintern och ekonomin. Önskemål 
nämndes att först slutföra dom renoveringar som är påbörjade, dvs nya hinder till synvilla, återrull 
möllbergare. Men inga beslut tagna.

5. Valberedning
Arbetet med ersättare till posten som kassör är i full fart. Förfrågan har gåt ut internt och väntar på 
besked. Om det inte hittas någon kandidat internt, måste posten tillsättas med kandidat utifrån, i 
så fall med ersättning. Valberedning och styrelsen måste se till att ha ett förslag till årsmötet, 
annars måste det tas fram en offert för den externa ersättaren.

6. Mellansvenska samt klubbmötet i eskilstuna
På klubbmötet mottogs förslaget att införskaffa BAMS telefoner väl. Hagas styrelse beslutar att ha ett tak på 
5 000 kr för BAMS telefoner. 
Den faktiska kostnaden undersöks i skrivande stund av mellansvenska, men uppskattas till 2-3 000 kr.

Msv cupen har fått lite justeringar inför kommande år, bland annat så justeras pristabellen, mer detaljer om 
detta kan snart läsas på http://www.msbgf.se/

Msv cup finalen kommer att arrangeras på dom nya banorna i Djulö. DM filt kommer att arrangeras på 
banorna i Södertälje. För 2017 kommer även DM eb att spelas på banorna i Mosås.

http://www.msbgf.se/
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7. Tävlingar
En nationell tre varvstävlingen under kristi-himmelsfärdshelgen, 28 maj, ska ansökas i hcp-online. 
Denna tävling blir deltävling 3 i msv cupen. Tävlingen kan komma att spelas med BAMS telefoner, 
beroende på hur snabbt det går för mellansvenska att ta fram utrustning.

Svenska cupen eb kommer att spelas i munktell 7-8 Januari. Då detta är en välbekant bana för Haga
bgk funderades det om intresse för två lag fanns. Att notera är anmälningsavgiften på 3 000 kr per 
lag, vilket nog begränsar oss till ett lag. Varje lag består av 4-5 spelare, där det sämsta resultatet 
räknas bort under kvaldagen om laget har 5 st spelare.

8. Seriespel
Beslut har tagits att Haga bgk anmäler ett andra lag till svenska serien. Med motiveringen att fler 
medlemmar ska få möjlighet att spela i svenska serien.

Enligt information från bangolf sverige så nämns att ett lag från elitserien kan komma att lämna återbud. 
Haga har beslutat att i så fall tacka ja till en uppflyttning till elitserien. En preliminär serie indelning skickas 
ut av TäKo under slutet av november, men möjligheten att anmäla sig eller dra sig ur från serie systemet är 
fram till årsskiftet.

Christian Olsson är ansvarig för att göra anmälan av lag samt nationella tävlingar.

9. Mjölby
Kontakt mellan Per S Mjölby och Christian O Haga ledde till att en dispens att hålla nationell tävling även 
nästa år i Mjölby skickades in till TäKo. Denna dispens behövdes då klubben själv inte har domare eller 
tävlingsledare registrerade i HCP-online. Inget possitivt beslut har tagits och anmälningstiden går ut 15 
oktober, vilket betyder att det mest troligt inte blir någon nationell tävling på Mjölbys banor.

Framtiden för Mjölby bgk är ovis, få medlemmar har blivit ännu färre. Men kommunen vill att banorna ska 
vara kvar, så möjlighet att spela där kommer att finnas kvar.

10. Övriga frågor
Om någon medlem skulle vilja byta klubb så vill styrelsen gärna veta varför för att kunna förbättra klubben 
och medlemens situation. Ta i så fall kontakt med Sven B eller annan i styrelsen för dialog. 

Om nya medlemmar skulle tillkomma så gäller samma regler för alla. Om inte ett speciellt undantag 
kan göras. Styrelsen tycker att ett specifikt undantag skulle kunna vara att ersätta en medlem för 
lån av ett anmärkande stort bollutbud. Vilket styrelsen tycker är högst lämpligt om det visar sig att 
Haga skulle få chansen att kalla sig elitserie lag.

Christian Olsson och Christer Timvik är officiellt godkänd som tävlingsledare respektive domare, 
vilket även är registrerat i HCP-online.

Styrelsen uppfattar att det nya systemet av utbetalning för startavgifter har fungerat bra, om du som 
medlem inte tycker detta, kom gärna med åsikter till styrelsen.

11. Nästa möte
Nästa möte kallas av ordförande, planeras att hållas omkring årsskiftet.

12. Mötet avslutas
Sven avslutar mötet.
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Norrköping 2016-10-09
Vid protokollet Justerare
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